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● 石油化學領域　　　
節能，保溫，保冷，防火材料等的供應，設計與施工的諮詢業務
■保溫材料，隔熱材料，保冷材料，高性能矽酸鈣保溫材料（用於石油化工廠，發電廠，鋼鐵廠等工業設施）
■防火被覆材料（用於石油化工廠，發電廠，鋼鐵廠等工業設施）
■各種成套設備・零部件，外裝用金屬保護板，相關配件材料及工業節能的相關產品

Main Business Activities

　　　《主要業務內容》
● 建築領域　　
防火裝飾材料・文博行業（收藏和展示）用防火調濕材料等相關商品的供應，設計與施工諮詢等支持業務
■防火調濕建材：用於博物館・美術館的牆體和天花等
■防火被覆裝飾建材：用於鋼柱，鋼樑，牆體，隔震系統，穿孔部位的火焰隔斷以及建築物內外部的裝飾等

用於博物館和美術館的防火調濕建材（牆體和天花等） / Fireproof humidity controlling 
materials for museum and galleries (wall, ceiling)

各種防火內裝飾建材 / Different kinds of 
fireproof decorative building materials

石油化工廠等的防火被覆（鋼柱，鋼樑等）
/ Fireproof cladding (steel column and steel 
beam, etc.) in petrochemical plant

石油化工廠外部保溫管廊，保溫材料等的外
裝用金屬保護板 / Metal jacket for protecting 
exterior pipeline and thermal insulation 
material in petrochemical plant

● Construction Field
Sales, and business support such as design and installation consulting service of fireproof decorative 
materials, and fireproof humidity controlling materials for cultural industry (collection and display).
■ Fireproof humidity controlling materials: for wall, floor and ceiling in museums and galleries.
■ Fireproof decorative cladding material: for column, beam, wall, vibration isolation system, fire-spreading  
　preventing material for cable penetration areas, and other interior / exterior decorations.

高性能矽酸鈣保溫材料 / High-performance 
calcium silicate thermal insulation 
material

● Petrochemical Field
Sales, design and installation consulting service, and business support of energy saving, thermal insulation, cold in-
sulation, and fireproof materials.
■ Thermal insulation material, cold insulation material and high-performance calcium silicate thermal insulation  　
　material (for industrial facilities such as petrochemical plant, power plant, steel mill, etc.)
■ Fireproof cladding material (for industrial facilities such as building petrochemical plant, power plant, steel mill,   
　etc.)
■ Complete set of equipment and components, steel plate for exterior use, related accessories and energy-saving 
　products.
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lMS（安美仕公司）是一家在郵輪等高端船舶，石化工業，建築領域內，提供防火安全，高端內裝飾和節能

環保材料的集成供應商，是一家能為顧客提供各種問題綜合解決方案的公司。

讓客戶滿意是我們的經營宗旨。我們在裝飾，節能，保溫和防火領域里以最佳材料和系統為客戶提供各種

全面解決問題的方案，並與客戶共同攜手創造附加價值。我們的目標是成為“全球本土化”的公司（打造

服水土的“全球化”產品和服務），開拓滿足當地需求的“本地化”市場，從而促進社會的進化和人們的幸福。

IMS（安美仕公司）是一家能夠提供多種防火材料，裝飾材料，

節能和保溫材料及其系統問題綜合解決方案的集成供應商。

Main Business Activities

　　《主要業務內容・項目》

              安美仕公司
董事長　     江東  新

● 船舶领域　　
郵輪等高端船舶的內舾装材料，隔聲材料，保溫材料（包括符合最新版 IMO 降噪規則的產品），室內裝飾材料，客房
設備用品等相關材料的設計支援（設計及檢圖），施工指導與其相關的供應鏈服務和咨詢業務
　◎ 郵輪等高端船舶專用圍壁板材：實芯牆板，天花板，地板等
　　・鋁蜂窩板
　　・矽酸鈣板　
　　・蛭石板　　　 
　　　※全部板材都可以用防火裝飾板 (HPL) 裝飾，包邊裝飾，彎曲加工和圓形加工等
　　・三聚氰胺板（低壓三聚氰胺板，MFC）
　　・纖維板 ( 刨花板，MDF）
　　・防火板裝飾（高壓三聚氰胺板，HPL）
　　・包邊裝飾材料（PVC，ABS 等）
　◎船舶專用不燃性隔聲材料・隔振材料・保溫材料（包括符合最新版 IMO 降噪規則的產品）・保冷材料
　◎船舶專用甲板敷料
　◎船舶專用穿孔部位的火焰隔斷材料（※ RINA 認證產品）
　◎船舶專用塗料：專用油漆，粉末塗料，亮漆
　◎其他船舶專用產品（包含 IMO 認證產品）：各種船用家具，紡織品，牆紙，PVC 薄膜，衛生間隔板，防火門，窗，　
　　室內外裝飾石材，工藝玻璃，各種裝飾五金件，LED 照明・LED 藝術電光表演系統，郵輪客艙內各種裝備用品等

內裝材料  / Interior decorative materials 符合最新版 IMO 降噪規則的不燃保溫材料
/ Noncombustible thermal insulation material 
which complies with the latest IMO noise 
reduction regulation

　◎ Interior decorative materials for high-end vessels: hard core bulkhead, wall, ceiling, floor, etc.
　　・ Aluminum structural (honeycomb, wave) panels
　　・ Calcium silicate panels
　　・ Vermiculite panels
　　※ Lamination (HPL bonding), edging, grooving, curve fabrication and round fabrication can be done for all 
　　　types of panels.
　　・Melamine faced chipboard (MFC)
　　・Fiberboard: Particle board, Medium density fiberboard (MDF)
　　・ Decorative High pressure laminate (HPL)
　　・ Decorative edge tape made with PVC or ABS
　◎ Noncombustible acoustic materials, vibration isolation material, thermal insulation material (including 　　　 　
　　products that comply with the latest IMO noise reduction regulation), cold insulation material
　◎ Deck covering material
　◎ Fire-spreading preventing material for cable penetration areas (RINA certified)
　◎ Coating material: Paint, powder coating, lacquer
　◎ Others (including IMO certified products): Furniture, fabric, wallpaper, PVC sheet, toilet booth, fire 　　　　　
　　retardant door and window, stone for interior and exterior use, decorative glass, decorative hardware, 　　
　　LED lighting, LED electro-optical art performance system, cabin accessories, etc

最新郵輪業務業績 / The latest cruise ship which 
include materials we supplied
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IMS is a supplier of fire safety, high-end interior decoration, energy saving and environmental friendly 
materials for high-end vessels, and in petrochemical and construction field, together with their 
comprehensive solutions for customers to solve various problems.
Customer satisfaction is IMS’ s management philosophy. With the optimum material and system package, 
in terms of decoration, energy-saving, thermal insulation and fire protection, we help customers to solve 
problems with a variety of comprehensive solutions, and join hands with our customer to co-create added 
value. Our goal is to become a "Glocal" (meaning to tailor "globally" available products and services to 
"local" markets) company which leads to social evolution and happiness of everyone.

IMS offers a variety of fire protection materials, decorative materials, 
energy-saving  and  thermal  insulation  materials,  together  with  their 
comprehensive solutions.

　　　　　 IMS Co., Ltd.
Managing Director        Shin Koto

● Company Profile
Corporate Name：　IMS Co., Ltd. (JAPAN)
Established： 　2015
Representative：　Shin Koto
Head Office：　5F, Risona Kudan Building, 1-5-6, Kudan-minami, Chiyoda-ku, 102-0074, Tokyo, Japan
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D-U-N-S® Number：　692805897 
Japan Import and Export Company Standard Code：　P0013V210000

● Marine Field
Sales, design support (design and drawing inspection), installation supervising, related supply chain service, and consulting 
service of outfitting materials, acoustic materials, thermal insulation materials (including products that comply with the latest IMO 
noise reduction regulation), interior decorative materials, and cabin accessories for high-end vessels (such as cruise ships).
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